

EXTRACT FROM :

C - R (61) 47.
Limited Distribution.
4-10-61.
Meeting : 26-9-61.

II. FURTHER COUNTRY RESPONSES TO SACBUR'S PLAN OF ACTION

References: SHAPE 167/61 ✓
 SHAPE 188/61 ✓
 PO/61/720 ✓

31. After the German Representative had circulated an Addendum to his country's reply contained in Annex C to document PO/61/720, the COUNCIL:

- (1) noted that the Danish Representative would forward in writing his country's replies to the questions posed by SACBUR in SHAPE 188/61
- (2) noted that the Netherlands Representative would forward in writing details of his country's increased effort in the CINCHAN and SACLAN Commands.

II. NOUVELLES REPONSES DE PAYS CONCERNANT LE PLAN D'ACTION DU SACBUR

Références : SHAPE 167/61
 SHAPE 188/61
 PO/61/720 .

31. Le Représentant de l'Allemagne ayant fait distribuer un Additif à la réponse de son pays figurant dans l'Annexe C au document PO/61/720, le CONSEIL :

- (1) note que le Représentant du Danemark communiquera par écrit les réponses de son pays aux questions posées par le SACBUR dans le document SHAPE 188/61
- (2) note que le Représentant des Pays-Bas communiquera par écrit des renseignements détaillés sur les nouveaux efforts déployés par son pays dans les zones de commandement du CINCHAN et du SACLAN.